

詩歌選集第 141 首

141 【主，我是否與禰爲一】

[Listen to Midi](#)

(一) 主，我是否與禰爲一？禰愛高、深無比！在各各他，禰與我一，在天，我與禰一。

(二) 因著禰的豐富恩典，爲我來到世間；爲我成了血肉之體，飽嘗人間苦難。

(三) 因禰神聖無比大愛，承擔我的過犯；備嘗苦膽、咒詛、忿怒，使禰肢體釋放。

(四) 如今禰已升入榮耀，成爲教會元首；或生或死、或天或地，難使禰我分手。

(五) 求主將此奇妙奧祕，向我指教開啓；就是在天與禰爲一，禰我活在一裏。

(六) 在此等候那日來臨，與禰在榮耀裏；同坐寶座永遠見證，禰我就是一體。

(1) Lord Jesus, are we one with Thee? O height, O depth of love! Thou one with us on Calvary, we one Thee above.

(2) Such was Thy grace that for our sake Thou didst from heaven come down, with us of flesh and blood partake, in all our misery one.

(3) Our sins, our guilt, in love divine confessed and home by Thee; the gall, the curse, the wrath were Thine, to set Thy members free.

(4) Ascended now, in glory bright, Head of the Church Thou art; nor life nor death, nor depth nor height, Thy saints and Thee can part.

(5) Oh teach us, Lord, to know and own This wondrous mystery, that Thou in heaven with us art one, and we are one with Thee.

(6) Soon, soon shall come that glorious day when, seated on Thy throne, Thou shalt to wondering worlds display that Thou with us art one

.James G.Deck